



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300224117	SKY	9, 16, 35, 38, 41	04-03-2011	SKY IP INTERNATIONAL LIMITED Grant Way, Isleworth TW7 5QD, United Kingdom	ECCLES & LEE SUITE 4103, JARDINE HOUSE, 1 CONNAUGHT PLACE, CENTRAL, HONG KONG
302444850	梦奴娇	25	03-05-2013	重慶壘殖文化傳播 中心 中國內地 重慶市 九龍坡區 龍泉村 17 棟	東靈通國際品牌諮詢集團有限 公司 香港 灣仔軒尼詩道 289-295 号朱钧记商业中心 16 楼 B 室
302459205	GENETIC DENIM	3, 25	19-04-2013	Genetic Denim LLC 1013 S Los Angeles St., 10th Floor, Los Angeles,	Benny Kong & Yeung Unit 19B, Overseas Trust Bank Building, No. 160 Gloucester Road, Wanchai, HONG KONG

California
90015, UNITED
STATES

302517714



28, 35

24-05-2013

錦湖有限公司
香港 旺角廣華街 1
號 仁安大廈 23B
地下

錦湖有限公司
香港 旺角煙廠街 9 號 興發商
業大廈 5 樓 501 室